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Protokoll Läkemedelskommitténs möte 

Datum: 2024-01-31 

Tid: 08:45 - 11:30 

Plats: Varbergs Stadshotell 

Närvarande: Hans Ackerot, Tamara Adem, Magnus Bengtsson, Johan Bergström, Erik 
Erickson Björstedt, Charlotta Eriksson, Peter Green, Helena Gustafsson, Frida Gårdstam, 

Marie Holmberg, Mikael Olsson, Per Rabe, Lars Rödjer, Sandra Samuelsson 

Adjungerade: Anna Nilsson, Dejana Sekulic Mihajlovic 

Inbjudna till mötet: Sara Lindholm, Linda Nordlöf, Patrik Olsson, Lisa Valfridsson 

 

1. Val av mötesordförande, sekreterare samt justeringspersoner 

Ordförande: Tamara Adem 

Sekreterare: Dejana Sekulic Mihajlovic 

Justerare (2 st): Erik Erickson Björstedt, Helena Gustafsson 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 
3. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes. 

 
4. Presentationsrunda samt presentation av ny informationsläkare 

Kort presentationsrunda med anledning av ny ledamot och ny informationsläkare. Marie 

Holmberg, som är distriktsläkare på Husläkarna Varmbadhuset i Varberg, är ny ledamot. 
Marie sitter även med i terapigrupp Ögon. 

Anna Nilsson, Vårdcentralen Kungsbacka efterträder Sara Lindholm som ny 

informationsläkare i norra Halland. Anna sitter redan sedan tidigare med i terapigrupp Hud 
och kommer även att gå med i terapigrupp Infektioner. 

5. Internat 2024 

Tamara rapporterade om status för planeringen av internaten i år och att arbetsutskottet 

(AU) tog beslut om att internaten ska förläggas i november. Beslutet togs med hänsyn till 
den troliga förskjutningen av införandet av Cosmic. Däremot är det fortsatt planerat att 
hålla endagsmöte för revisionen av 2024. 
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6. Information från ordförande 

Tamara informerade om att AU:s arbete kommer att behöva omstruktureras under 2024 

utifrån att resurserna kommer att behöva läggas på arbetet med läkemedelsmallarna. Som 

ett resultat av detta kommer AU att se över vilka delar i det ordinarie arbetet som kan 
prioriteras bort för att frigöra tid. Planen kvarstår dock att under våren hålla två fysiska 

seminarier för distriktsläkare samt ett fysiskt seminarium för sjuksköterskor. Under hösten 
blir det sannolikt glesare med den typen av aktiviteter.  

7. Presentation av Cosmic från Linda Nordlöf 

Linda Nordlöf från Läkemedels- och journaltjänster (LOJT) gav en uppdatering om status 

för införandet av Cosmic och berättade om de stora skillnaderna mellan Cosmic och 

nuvarande journalsystemet NCS. Ledamöterna fick även en kort visning av 

läkemedelsmodulen i Cosmic. Presentationen bifogas protokollet vid utskick till 
ledamöterna.  

8. Presentation av Läkemedelsproduktion Halland 

Lisa Valfridsson, avdelningschef på Läkemedelsproduktion Halland berättade om 

verksamheten som hade pilotstart år 2021 på enstaka slutenvårdsavdelningar men som 

breddinfördes år 2022. Numera förser Läkemedelsproduktionen totalt 30 avdelningar på 

Hallands sjukhus med slutenvårdsdos. Lisa berättade även om processen för tillverkning av 
cytostatika samt läkemedelsservice.  

Enligt upplevelseenkäter från både 2022 och 2023 är vårdpersonalen positiva till införandet 
av slutenvårdsdos. Presentationen bifogas protokollet vid utskick till ledamöterna. 

9. Övrigt 

Inga övriga punkter. 

10. Reklam: Seminarium 1 och 2 

 Punkten ströks. 

11. Mötets avslutande 

Mötet avslutades. 
 
 

Vid protokollet:   Vidi: 

 

Dejana Sekulic Mihajlovic  Tamara Adem 

 

 

 

Justeras:   Justeras: 
 
Erik Erickson Björstedt  Helena Gustafsson 


